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§ 13 
Medborgarförslag angående att installera schackbord 
förslagsvis på Mariatorget  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2022/86 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag angående 
att installera schackbord förslagsvis på Mariatorget. Schackspel 
skapar enligt förslagsställaren social sammanhållning då det förenar 
människor över generationer och med olika bakgrund. 
 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att förslaget är positivt då det innebär 
att en aktivitet tillförs exempelvis Mariatorget vilken kan bidra till 
ökad trivsel och samvaro i stadsdelsområdets parker. 
 
 
Utifrån nämndens verksamhetsplan för 2021 togs under året ett 
programförslag fram inför en kommande upprustning av 
Mariatorget. Under sommaren 2021 genomfördes ett inledande 
samråd med allmänheten för att få in idéer och önskemål inför 
framtagandet av programmet. Under våren 2022 hölls ett samråd 
med allmänheten kring programförslaget där många olika 
synpunkter inkom. 
 
 
Förvaltningen anser att medborgarförslaget är trevligt och relativt 
enkelt att genomföra men anser att förslaget måste sättas i relation 
till övriga förslag och synpunkter som inkommit i samband med 
samrådet kring programförslaget. 
 
 
Förvaltningen föreslår med anledning av ovannämnda att förslaget 
att tillföra Mariatorget schackbord utreds vidare i samband med 
färdigställandet av programmet för Mariatorget. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2022/86-5 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 
angående att installera schackbord förslagsvis på Mariatorget 

 SÖD 2022/86-3 Medborgarförslag SÖD 2022.86 
Bortredigerad 

 SÖD 2022/86-1.1 IMG_9648 
 SÖD 2022/86-1.2 IMG_9649 
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